
Blaashal LTV Leusden 

Van: X 
Aan: griffier 
 
 

Geachte griffier en raadsleden van de gemeente Leusden, 
  

Graag wil ik u bij deze informeren over het voornemen van de tennisvereniging LTV Leusden om een 
blaashal te plaatsen, midden in een woonwijk en de mooie natuur van de Liniedijk! 
 

Ik ben 28 februari op een door de tennisvereniging ingelaste bijeenkomst voor buurtbewoners geweest. 
Wat ik daar hoorde veroorzaakt bij mij een enorme stress en heb ik besloten om u via deze weg te 
informeren.   
  

De tennisvereniging wil een blaashal plaatsen, van 1 oktober tot 1 april, een hal van 72 meter lang, 32 
meter breed en 10 meter hoog!!! 
Zij willen door het neerzetten van een blaashal, tennissers uit de regio aantrekken. 
Dus nog meer verkeer en lawaai en dat tot minimaal 23:00 uur, biertje erna niet meegerekend. 
Want ja, er zal extra moeten worden betaald om in de blaashal te kunnen spelen en het is maar de vraag 
of de eigen leden dat wel willen. Waarschijnlijk niet, anders hadden ze niet meteen aangegeven dat ze 
hiermee tennissers uit de regio willen aantrekken. 
 

Er moest nog over worden nagedacht of de blaashal dan wel op de banen voor de kantine moest komen, 
want dat was dan niet fraai voor het uitzicht van de leden als die aan het biertje zitten. 
Nou ik dacht dat ik uit mijn fel sprong! Het is niet fraai als je er ’s avonds even in de kantine zit en ernaar 
kijkt, maar als ik in mijn appartement zit en de hele dag en nacht op een grote zeppelin kijk is dat blijkbaar 
niet zo erg. Ik vind dit echt schandalig hoe hierover wordt gedacht.  
Ook de opmerking vanuit bezorgde bewoners wat dit met de waarde van het appartement doet als wij dit 
wilden verkopen, werd lacherig beantwoord dat we dan maar in de zomer moesten verkopen. 
  

Als ik op mijn balkon sta kijk ik dus een half jaar lang tegen een enorm bouwwerk aan met ledverlichting 
in het donker en dat tot minimaal 23:00 uur laat. 
Ik vraag me af of ik dan überhaupt nog kan slapen.  
  

Daarnaast draaien dag en nacht apparaten om de druk in de hal en de temperatuur op peil te houden. Het 
kan toch niet waar zijn dat dit soort hallen in een woonwijk komen te staan? Hier dient te worden 
uitgeweken naar een sportpark buiten de bebouwde kom, lijkt mij.  
En dan duurzaamheid? De tennisvereniging geeft trots aan dat ze het clubhuis hebben verduurzaamd. 
Mooi! 
Hoe verhoudt zich dit dan met het voornemen om een blaashal te plaatsen?  
Ik lees berichten dat een blaashal zo’n 15.000 kuub gas en 10.000 kilowattuur energie verbruikt. 
Er is ook altijd lekverlies en vandaar moet er continu lucht in de hal worden geblazen en dat kost dus ook 
voortdurend energie. 
 

En dan iets persoonlijks: 
Sinds de coronatijd werk ik voor de Rabobank drie dagen van de week thuis.  
Dit is al een opgave. Met straks zo een bouwwerk voor mijn raam wordt het er zeker niet leuker op. 
 

Ik richt mij persoonlijk tot u voor de vergunningaanvraag van LTV Leusden de deur uitgaat zodat u nu al op 
de hoogte bent en welke stress dit bij mij veroorzaakt. 
  

Met vriendelijke groet, 

 

X 

Linieweg X 

3831 WB Leusden 

tel. X 

 


